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Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Do mojego biura senatorskiego zg³osi³ siê rodzic, który zwróci³ uwagê na doœæ skomplikowan¹
i uci¹¿liw¹ procedurê okresowych badañ lekarskich dla dzieci uprawiaj¹cych czynnie sport. Pragnê
wskazaæ, ¿e nie by³ to pierwszy rodzic, który zasygnalizowa³ ten problem, dlatego te¿ proszê o wprowa-
dzenie pewnych uproszczeñ uwzglêdniaj¹cych problemy rodziców i ich dzieci.

Obecnie rodzic wraz z dzieckiem musi zg³osiæ siê do pediatry, który z kolei wystawia skierowanie do
lekarza sportowego w celu dalszych badañ. Opcjonalnie pediatra mo¿e skierowaæ dziecko do laryngolo-
ga oraz do laboratorium. Nastêpnie – po umówieniu wizyty – lekarz sportowy przeprowadza wstêpne ba-
dania, a w przypadku braku wczeœniejszego skierowania przez pediatrê sam kieruje do laryngologa
i laboratorium. Kolejny etap to wizyta u laryngologa oraz w laboratorium, a w miêdzyczasie nale¿y udaæ
siê do okulisty. Po uzyskaniu wszystkich badañ i wyników ponownie nale¿y umówiæ siê na wizytê u le-
karza sportowego. Nale¿y podkreœliæ, ¿e realny czas wykonywania niezbêdnych, wskazanych badañ wy-
nosi oko³o czterech, piêciu dni i nale¿y je powtarzaæ co pó³ roku.

Wobec tego proszê o przeanalizowanie mo¿liwoœci wprowadzenia uproszczeñ w procedurze badañ
okresowych, tak aby znacznie skróciæ czas niezbêdny do ich przeprowadzenia.

Z wyrazami szacunku
Andrzej Szewiñski




